
IZ SK BRDO

Kako v novo sezono
Smučarski klub Brdo je v pretekli sezoni prvič

dosegel pomembnejše uspehe, saj smo dobili re-
publiško prvakinjo pri mlajših pionirkah in repu-
bliške prvakinje pri mlajših pionirkah v štafeti.
Po skrbnih pripravah in večletnem načrtnem delu
je končno prišlo tudi do želenega uspeha. Vsemu

Mateja Gantar - republiška prrakinja v teku
na smučeh ta leto 1984.

tcmu so botrovale ludi buljše razmere v klubu.
Način linansiranja, do lanskc sezone prcdnostnc
panoge, stnučarskcga tcka, nam jc zagotavljal
takc> viSino srcdstcv, da smo lahko normalno
prcživcli sczono. OD Z'1'KO Vič-Rudnik smo do-
bili kombi in šc nckaj drugih osnovnih srcdstcv,
tako da smo načrt dela lahko v ccloti izpolnili.

SK Brdo pestijo finančni problemi
Novo sczono smo pričakovali zclo spodbudno.

Program treningov v vseh kategorijah v celoti
izpolnjujemo, vendar se je letos zataknilo pri fi-
nančnih sredstvih. Zaradi tega ker je smučarski tek
izpadel v Ljubljani iz prednostnih panog, so se
nam sredstva zmanjšala skoraj za polovico, to pa
pomeni da moramo pridobiti sredstva na drug
način, ali pa zmanjšati program. V sedanji gospo-
darski situaciji je zelo težko pričakovati, da bi nam
bistveno lahko pomagale delovne organizacije, če
pa zmanjšamo program, naredimo veliko škodo
našemu sedanjemu večletnemu delu, predvsem pa
mladim in smučarskemu teku v Ljubljani. S prido-
bitvijo stroja za urejanje tekaških prog smo na
področju rekreacije in vrhunskega športa veliko
pridobili. Na Brdu smo uredili tekmovalno progo,
na kateri bomo ob ugodnih snežnih razmerah
izvedli v sezoni 1984/85 republiško prenstvo za

pionirje. Pridobili smo strokovne kadre, ki so
sposobni vzgajati od najmlajših pa do najstarej-
ših. Vse to pa nam ne pomaga veliko, če se bo
zaradi pomanjkanja denarja ustavilo vzgajanje
perspektivnih mladih tekmovalcev. Iz zgornjega
sledi, da moramo obdržati predlagani program
dela in zagotoviti potrebna sredstva. To bomo
poskušali napraviti tako, da bomo v večji meri
obremenili starše, da bomo del sredstev zbrali v
raznih delovnih organizacijah, del sredstev pa bo-
do zbrali otroci sami na ta način, da bodo zbirali
odpadne surovine. Ker teh sredstev verjetno še
ne bbo dovolj, menim, da bi nam morala proskoči-
ti na pomoč tudi Temeljna telesna kulturna skup-
nost in nam z rebalansom plana zagotoviti manj-
kajoča sredstva.

Za konec želim predstaviti še naše najuspeš-
nejše tekmovalce in tekmovalke v sezoni 1983/84.
Pri starejših pionirjih je bil najboljši Gašper Do-
Ijšak, ki je večkrat posegel po mestih od tretjega
do desetega. Pri mlajših pionirjih je bil najboljši
Samo Krmelj, ki se je uvrščal do petnajstega
mesta, pri mlajSih pionirkah pa je republiška
prvakinja za leto 1984 postala Matcja Gantar,
skupno z Natašo Krmelj in Tajo Kuhar pa so tudi
republiške prvakinje v štafeti. Menim, da jim
lahko v imcnu bralcev Naše komune iskreno čcsti-
tamo. ZVONE STERLE


